
   

Vragen Commissie Ruimte 23 februari 2024  
 

Vragen Ernst Jonker (PvdA-GL), over Brief GS van 30 januari 2024 over Uitvoeringsprogramma Omgevingskwaliteit 
Kanaalzone – 401627, agendapunt 5 

 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

1. Bij het punt “actualiseren vergunningen” is sprake van een prioriteitenmatrix en een 
risicomethodiek. Kan er iets meer uitleg komen over hoe deze zaken de omgevingskwaliteit 
gaan verminderen? 

Een prioriteitenmatrix helpt om de urgentie en het belang van 
actualisering van een vergunning te bepalen. Oftewel: hoe kunnen we 
vaststellen welke vergunningprocedure voorrang heeft op een andere? 
DCMR werkt hier al mee en de RUD-Zeeland voert een dergelijke matrix 
dit jaar in. 
 
Het gebruik van een risicomethodiek bij de beoordeling van aanvragen is 
bedoeld om snel(ler) inzicht te krijgen in de belangrijkste milieu-aspecten 
van een bedrijfsactiviteit. Dit was een aanbeveling uit het onderzoek en 
we willen dit jaar bekijken of dit toegevoegde waarde kan hebben.  

2. Waar ligt het zwaartepunt van dit uitvoeringsprogramma? Is dat bij actualiseren 
vergunningen en verbeteren toezicht? (m.a.w. zaken die concreet tot schonere 
leefomgeving kunnen leiden) 

Het doel van de uitvoeringsagenda is het verbeteren van de beleving van 
de omgevingskwaliteit in de Kanaalzone.  
 
Uit het onderzoek bleek dat de ervaren hinder niet te relateren is aan 
overschrijdingen van vergunning voorwaarden. Gebleken is dat een 
goede dialoog helpt bij het terugdringen van hinder. Daar waar mogelijk 
werken we samen met partijen aan verbetering, bijvoorbeeld door: 

- realisatie van walstroom bij de aanlegplaatsen voor de kade 
van Sluiskil 

- onderzoek naar en monitoring van de luchtkwaliteit in Sluiskil 
- anders richten van verlichting, waardoor overlast 

weggenomen werd 
- aanpassen van het achteruit rij alarm van shovels, waardoor 

hinder verminderd 
- een klankbord groep van inwoners die met bedrijf in gesprek 

gaan over voorkomen van hinder  
aanpassing van het beleid (milieu- en VTH-programma)  

3. In 2024 stellen Gemeente Terneuzen en Provincie Zeeland beide een uitvoeringsplan 
voor het schone luchtakkoord op. Op welke wijze wordt hierin samengewerkt? 

Deze stemmen we ambtelijk af en met Terneuzen voeren we bijvoorbeeld 
gezamenlijk onderzoek uit naar luchtkwaliteit.  

 




